
Verksamhetsberättelse för Mölndals Naturskyddsförening verksamhetsåret 2017 

 

Ordinarie årsmöte hölls den 15 mars 2017. Styrelsens sammansättning ser ut som följer:  

Ordförande             Inger Schale 

V ordförande           Leif Lithander 

Sekreterare             Marianne Wikström (t.o.m. september 2017) 

Kassör                    John Kindblom  

Övriga ledamöter     Håkan Svensson 

                              Josefin Gustafsson 

                              Magnus Uppström 

Suppleant                Per-Anders Svensson 

Ledamot i länsförbundet: Håkan Svensson  

Stugan: Marianne Wikström (t.o.m. september 2017)  

Fågelgrupp och fågelkurs: Per-Anders Svensson 

Utbildningsansvarig: Magnus Uppström 

Ordförande i Margareta Sparres fond: Marianne Wikström  

Medlemsansvarig och webbredaktör: Josefin Gustafsson  

Administratörer Facebook och Twitter: Josefin Gustafsson och Inger Schale 

 

Under året har vi haft 11 ordinarie styrelsemöten. 

Medlemmar 

Föreningens medlemsantal år 2017 var 1997 st. 

Av dessa var 1111 huvudmedlemmar, och 886 familjemedlemmar. 

År 2016 var medlemsantalet 2006 st.   

IT-gruppen  

Har under året kontinuerligt uppdaterat hemsidan, molndal.naturskyddsforeningen.se  

Hemsidan har under året besökts av 1132 användare. Via Facebook och Twitter 

informerar vi. På Facebook har vi 97 följare. Vi har skickat ut nyhetsbrev med e-post. 

Stugan  

Under året har löpande underhåll gjorts och vindskivor har bytts. Den 3 maj hade vi en 

städkväll. I november skedde ett inbrott i förråden och i stugan. Förrådens dörrar 

skadades och dörren till stugan blev svårt skadad. En ny dörr och lister fick sättas in. 

Ingen åverkan inne i stugan, men vår uppstoppade nötskrika och en cirkelsåg stals. 

Polisanmälan gjordes. 

 

 

Miljö  

I oktober 2016 deltog vi i förhandlingen i Mark- och miljödomstolen gällande Mål nr M 

900-13, Ansökan om tillstånd till anpassad tappning för att förebygga skador av höga 

vattenföringar i Mölndals stad m.m. Dom avkunnades i maj 2017. Denna dom 

överklagade vi till Mark- och miljööverdomstolen, Svea Hovrätt. Denna gav oss 

prövningstillstånd. Våren 2018 kommer huvudförhandling att hållas. 

 

Vi har till Mark- och miljödomstolen yttrat oss över SWEROCK, Kållered, ansökan om 

fortsatt och utökad täcktverksamhet.  
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Deltagit i Vattenrådsgruppen för Mölndalsån. 

  

Fågelgruppen  

I årets fågelkurs deltog 12 personer och vi gjorde 7 utflykter. 

 

Skogsgruppen  

Deltagit i referensgruppsmöten angående skötseln av kommunens skogar. 

Vi har granskat ett antal avverkningsanmälningar. Gällande en anmälan i Lindome så 

gjorde vi besök i skogsområdet, dokumenterade och lämnade ett yttrande till 

Skogsstyrelsen. Vi har även yttrat oss om ett område i Sandsjöbacka, som vi besökt.  

 

Allmänt  

Vi har sponsrat Örn-72. 

Leif Lithander blev intervjuad i Göteborgs Posten 7/3. 

Ett referat, text och bild, från vår kretsstämma var infört 23/3 i Mölndalsposten. 

 

Möten/konferenser som vi deltagit i: 

23/1 Länsstyrelsens naturvårdsdag (Länsstyrelsen), Göteborg. 

5/6   Världsmiljödagen deltog vi i ett arrangemang i stadshusparken, PelleKan.    

Inför detta annonserade vi i Mölndalsposten. 

3/9 Rådasjöns Dag. 

30/11 Träff med Länsstyrelsens naturavdelning, Göteborg. 

1-3/12 Deltagit i Naturskyddsföreningens skogsnätverks möte i Örebro. 

Deltagit i informationsmöten angående höghastighetstågbana. 

 

Programverksamhet  

14/1 Fåglar Vandring i Tjolöholm 15 deltagare. 

12/2 Fåglar Vandring runt Stensjön 10 deltagare. 

15/3 Kretsstämma och föredrag ”Samband och sammanhang i naturen” 

av Leif Lithander. 23 deltagare. Annonserades i Mölndalsposten. 

17/3  Ugglekväll 24 deltagare. 

25/5 Fåglar Gökotta i Gunnebo 20 deltagare. 

5/6 Fåglar Nattskärrevandring 14 deltagare. 

17/9 Promenad i Lilla Fässbergsdalen med tema ”Samband och sammanhang i naturen”. 

24 deltagare. 

2/9 Träff i Stugan, tema ”Hotade arter” 

14/11 Föredrag om den värdefulla naturen vid Yxsjön, Härryda, av Mikael Nilsson 

ordförande i Naturskyddsföreningen i Härryda.  

2/12 Träff i Stugan, tema ”Hållbarhet” 

 

Till sist vill vi tacka Studiefrämjandet för ett gott samarbete.  

 

Mölndal i mars 2018  

Mölndals Naturskyddsförening 

Styrelsen  
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